
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kamińskiego 

na 74. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra inwestycji i rozwoju Jerzego Kwiecińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana Ministra z prośbą o udzielenie wyczerpujących informacji dotyczących działań, ja-

kie podjęto w celu praktycznej realizacji programu „Dostępność Plus” w obszarze: architektura. W szczegól-

ności chodzi o działania podjęte w celu rozeznania się co do możliwości wyposażenia już istniejących bu-

dynków wielorodzinnych w windy. 

Z przekazanych mi informacji, a także z lektury pisma skierowanego przez pana Piotra Krasuskiego (dy-

rektora Departamentu Europejskiego Funduszu Społecznego w Ministerstwie Inwestycji i Rozwoju) do pana 

Eugeniusza Cebrata (prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej „Złote Łany” w Bielsku-Białej) wynika, iż z koń-

cem lipca zeszłego roku w Ministerstwie Inwestycji i Rozwoju trwały „prace koncepcyjne nad możliwością 

wdrożenia tego rodzaju wsparcia”, w ramach których miano m.in. przeprowadzić ekspertyzę, „która pokaże, 

jaki jest stan budynków wielorodzinnych w Polsce oraz czy i jak można wyposażyć je w windy”. Uzyskanie 

informacji miało pozwolić na „opracowanie zasad oraz sposobów finansowania tego typu inwestycji”. 

W związku z powyższym proszę o informację, czy zakończono wspomnianą ekspertyzę, a jeśli tak, to ja-

kie wypływają z niej wnioski. Na jakich warunkach, w jakich terminach i przy jakim nakładzie środków ze 

strony ministerstwa będzie realizowana ewentualna inwestycja polegająca na wyposażeniu budynków wielo-

rodzinnych w windy? 

Andrzej Kamiński 

 
 


